

THE WORD OF GOD IS
TIMELESS

Ps Joseph

LIVING IN THE 21ST CENTURY, CHRISTIANS ARE CONFRONTED WITH GREATER CHALLENGES TO LEAD A VICTORIOUS CHRISTIANS LIFE COMPARED TO TWO OR THREE DECADES AGO, HOW DO WE DEAL WITH THESE CHALLENGES AND ENSURE THAT WE PROCEED TO LIVE THAT VICTORIOUS LIFE?

与两三十年前的基督徒相比，活在21世纪的基督徒面对着更大的挑战赢来得胜的基督徒生活。

要确定我们可以赢取得胜的生活，我们如何应对这些挑战呢？

◆ God knows the distinctive challenges that arise in each century.

神知道在每个世纪出现的特别挑战

◆ He has grace and wisdom for every challenge for each generation.

神在每个世纪都有恩典和智慧针对每个挑战

◆ Though the challenges may vary, there are some things that never change.

虽然每个挑战都不一样，有些事情是不改变的

◆ These are God's means of grace for any and every generation, regardless.

这些是神世世代代恩典的途径

◆ These means of grace are constant.

这些恩典的途径是不变的

1. The WORD OF GOD – timeless truth
神的话 – 永恒的真理
2. The POWER OF THE HOLY SPIRIT – always available
圣灵的大能 – 随时可用
3. The CONNECTING LIFE OF PRAYER to God
与神连接的祷告生活
4. The CONSTANT SUPPLY of God’s enabling grace
神持续赐予的恩典
5. The FELLOWSHIP of true believers
真信徒的相交

◆ These things are our constant means of grace and available in every generation regardless of what challenges may arise. A daily, consistent application of these Divine means will enable the Christian to live a victorious life.

这些都是我们不变的恩典途径，而且在每个世代的任何挑战都可以取到的恩典。一个日常应用的属神的途径都能使信徒过着得胜的生活